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Maastricht, 14 maart 2024

Betreft: Schriftelijke vragen omtrent sluiting SEH’s Zuyderland

Geacht college,

In de herfst van 2023 maakte Zuyderland bekend dat zij voornemens zijn om
de spoedeisende hulp in Heerlen te verplaatsen naar de locatie in Geleen. Na
protesten werd dit plan voorlopig in de ijskast gezet en werd er een proces
gestart rondom de toekomst van beide ziekenhuizen, waarbij sluiting van een
van de twee SEH’s nog steeds op tafel ligt. Recent heeft Zuyderland haar
spoedzorg in Geleen afgeschaald. Deze ontwikkeling baart de PvdA zorgen.
Zuid-Limburg met name de mijnstreek, wordt gekenmerkt door
zorgproblemen, zoals hoge vergrijzing, ongezondste regio en tekorten op
meerdere zorglijnen en sluiting van een spoedeisende hulp draagt niet bij aan
de oplossingen voor de problemen die voorkomen in deze regio. De
dreigende sluiting van zorgbasisinfrastructuur roept daarom bij ons de
volgende vragen op:

1. Op welke wijze is Gedeputeerde Staten betrokken bij het proces dat
momenteel lopende is in de Westelijke en Oostelijke Mijnstreken
rondom de Zuyderland ziekenhuizen? Is er overleg met of in de
regietafel?

2. Is die betrokkenheid naar het oordeel van GS afdoende? Zo nee,
waarom niet?

3. Hoe ziet GS de toekomst van de ziekenhuiszorg in Limburg, gelet op de
maatschappelijke ontwikkelingen, de gezondheidscijfers en de
bereikbaarheid van goede zorg?

4. Hoe ziet het college haar rol, gelet op de beperkte formele
bevoegdheden maar het grote belang voor de hele provincie?

5. Volgens een artikel op de website van de NOS1 vertekenen de cijfers op
de SEH. Ouderen komen vaak daar terecht door ondermaatse
benodigde zorg. Is het college hiervan op de hoogte?
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6. Volgens een artikel in de Volkskrant2 doen zorgverzekeraars niet
genoeg om goede zorg te agenderen. Tegelijkertijd is CZ nadrukkelijk
betrokken bij het proces rondom Zuyderland. Hoe ziet het college deze
situatie?

7. In Zuid-Limburg wonen ongeveer 600.000 mensen. Hoeveel SEH
posten heeft dit gebied nodig om te voldoen aan de basisvoorzieningen
voor dit bevolkingsaantal?

8. Op 10 april 2024 worden mogelijke scenario’s rondom de toekomst van
beide ziekenhuizen voorgelegd aan de stakeholders. Is de Provincie
Limburg hiervoor uitgenodigd of worden de scenario's voor 10 april met
de Provincie gedeeld?

De twee grote problemen zijn volgens de directie van Zuyderland enerzijds de
hoge vraag naar zorg, maar anderzijds het beperkte aanbod op de
arbeidsmarkt.

9. Het afschalen van spoedzorg moet worden opgevangen door andere
zorglijnen, waar op dit moment ook tekorten zijn. Op welke manier heeft
het afschalen van spoedzorg effect op deze andere zorglijnen en hoe
groot worden de tekorten bij deze andere zorglijnen als de een SEH
sluit?

10. Is het college het met de PvdA-fractie eens dat de gemiddeld
slechtere gezondheid en het afschalen van noodzakelijke zorg op
gespannen voet staan?

11.Op welke manier kan de Provincie Limburg bijdragen aan het vergroten
van het aanbod op de arbeidsmarkt? Welke ruimtelijke en economische
oplossingen zijn er mogelijk vanuit de Provincie?

12. Ziet het college met de PvdA het risico op twee regio’s met
vergelijkbare problemen die tegen elkaar uitgespeeld kunnen worden?

13. Hoe kan het college de beide mijnstreken terzijde staan in het
huidige proces, in het bijzonder gelet op vraag 9?

Wij kijken uit naar beantwoording binnen de gestelde termijn.

Namens de PvdA fractie,

Lisa Wolters
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